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Dear colleagues! 

The new issue of our periodical features works, prepared by authors from four countries. 
In this issue we published works of penitentiarists from the leading law schools of the CIS 
countries: Academy of the Ministry of Internal Affairs of the Republic of Belarus (Minsk, Republic 
of Belarus), Turan University (Almaty, Republic of Kazakhstan), Kyrgyz State Law University 
(Bishkek, Kyrgyz Republic), Research center of criminal policy and criminology of the Academy 
of law enforcement agencies under the

Prosecutor General’s office of the Republic of Kazakhstan (Akmola region, Tselinograd district, 
Republic of Kazakhstan). Special attention should be paid to scientific works of practitioners, 
in which they presented the results of generalization and systematization of best practices 
in penitentiary activities. These articles were prepared by authors from the Department of 
punishment execution of the Ministry of Internal Affairs of the Republic of Belarus for the Mogilev 
region (Mogilev, Republic of Belarus), State Penitentiary Service under the Government of the 
Kyrgyz Republic (Bishkek, Kyrgyz Republic), National Penitentiary Administration of the Ministry 
of Justice of the Republic of Moldova (Chisinau, Republic of Moldova).

Published research materials analyze the impact of persons’ sentenced to imprisonment 
classification on the achievement of criminal responsibilitygoals. The issue presents the results 
of an empirical psychological study of the convict’s personality depending on the number of 
criminal records. The study of the legal regulation of the institution for changing detention 
conditions of persons deprived of liberty at the international level deserves special attention. 
On the pages of the journal were identified the problems of criminal liability and execution of 
certain types of criminal penalties under the new legislation of the Kyrgyz Republic. The authors 
substantiate the necessity of transition to a new model of execution of punishment in the Republic 
of Kazakhstan in modern conditions, as well as the reform of the national penitentiary system. 
In the new issue of our journal, readers will be able to get acquainted with the new provisions 
on parole from serving a sentence in the Kyrgyz Republic. Readers will also be able to get up-
to-date information on the classification of penitentiary institutions in the Republic of Moldova.

As before, the editorial Board of the journal invites all colleagues to publish announcements 
of scientific events and reports on their conduct. We are convinced that this practice will help to 
expand the audience of announced events in scientific life and will provide them with appropriate 
information support. We are also open for cooperation and are ready to publish research papers 
on all branches of penitentiary activity prepared by authors from different countries of the world.
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Уважаемые коллеги! 

В новом выпуске нашего журнала представлены работы авторов из четырех стран. 
Свои работы опубликовали ученые-пенитенциаристы из ведущих юридических вузов 
стран СНГ: Академии МВД Республики Беларусь (г. Минск, Республика Беларусь), Уни-
верситета «Туран» (г. Алматы, Республика Казахстан), Кыргызского государственного 
юридического университета (г. Бишкек, Кыргызская Республика), Центра исследования 
проблем уголовной политики и криминологии Академии правоохранительных органов 
при Генеральной прокуратуре Республики Казахстан (Акмолинская область, Целиноград-
ский район, Республика Казахстан). Особое внимание заслуживают работы практиче-
ских работников, в которых они представляют результаты обобщения и систематизации 
передового опыта пенитенциарной деятельности. Это статьи авторов из Управления 
Департамента исполнения наказаний МВД Республики Беларусь по Могилевской обла-
сти (г. Могилев, Республика Беларусь), Государственной службы исполнения наказаний 
при Правительстве Кыргызской Республики (г. Бишкек, Кыргызская Республика), Нацио-
нальной пенитенциарной администрации Министерства юстиции Республика Молдова 
(г. Кишинев, Республика Молдова).

В публикуемых материалах исследований анализируется влияние классификации 
осужденных к лишению свободы на достижение целей уголовной ответственности. 
Представлены результаты эмпирического исследования психологических особенностей 
личности осужденного в зависимости от количества судимостей. Заслуживают особого 
внимания результаты исследование правового регулирования института изменения ус-
ловий содержания лиц, лишенных свободы, на международном уровне. На страницах 
журнала обозначены проблемы уголовной ответственности и исполнения отдельных 
видов уголовных наказаний по новому законодательству Кыргызской Республики. Ав-
торами обосновывается необходимость перехода на новую модель исполнения нака-
зания в Республике Казахстан в современных условиях, а также реформирования на-
циональной пенитенциарной системы. В очередном выпуске журнала читатели смогут 
ознакомиться с новыми положениями об условно-досрочном освобождении от отбыва-
ния наказания в Кыргызской Республике. Читатели также смогут получить актуальную 
информацию о классификации пенитенциарных учреждений в Республике Молдова.

Как и прежде, редакция журнала приглашает всех коллег к публикации анонсов на-
учных мероприятий и отчетов об их проведении. Мы убеждены, что подобная практика 
будет способствовать расширению аудитории анонсируемых событий в научной жизни и 
будет оказывать им соответствующую информационную поддержку. Мы также открыты 
для сотрудничества и готовы публиковать исследовательские работы по всем отрас-
лям пенитенциарной деятельности, подготовленные авторами из разных стран мира.
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